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Študentski svet FOV UM | tel: +386 (0)4 2374 203 | www.fov.uni-mb.si/ssvet 

 
  Kranj, 12. 12. 2022 
 
 

ZAPISNIK 
2. redne seje Študentskega sveta Fakultete za organizacijske vede, 

ki je potekala v PONEDELJEK, dne 12. 12. 2022 ob 13.15. uri 
v sejni sobi 706. 

 
 

Prisotni člani ŠS FOV: Vladimir Todorović, Timotej Ribič, Vanja Kovačević, Aila Civić, Tibor Šergan Bajželj, 
Timotej Matej Zagorc, Ajda Turk, Edita Bašanović, Matija Jerin, Klavdija Kastelic 
 
Prisotni člani sosveta:  Patrik Arh, Ajda Sofrić, Zerina Kozić 
 
Opravičeno odsotni: Katja Pintarič 
 
PREDLAGAN DNEVNI RED 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov prejšnjih sej 
3. Poročanje z organov in komisij FOV 
4. Poročanje o izvrševanju sklepov 
5. Obravnava rezultatov ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov za študijsko 

leto 2021/2022 
6. Razno 
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Klavdija Kastelic, prodekanica za študentska vprašanja (v nadaljevanju predsedujoča) pozdravi prisotne 
svetnike ter ugotovi sklepčnost. 
 
Predsedujoča predstavi točke dnevnega reda 2. redne seje ŠS FOV. Predsedujoča pove, da so svetniki 
študentskega sveta predlagan dnevni red dobili kot gradivo 2. redne seje.  
 
Ker na predlagan dnevni red ni pripomb, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 1: 
Študentski svet FOV potrdi predlagan dnevni red 2. redne seje ŠS FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10   PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 Ad. 2 

 
Predsedujoča pove, da so svetniki zapisnik 1. redne seje ŠS FOV dobili kot gradivo ter odpre diskusijo o 
morebitnih pripombah in dopolnitvah glede zapisnika. 
 
Ker ni pripomb, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 2: 
Študentski svet FOV potrdi zapisnik 1. redne seje ŠS FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10   PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 3 
 
Točka tri je namenjena poročanju iz komisij in organov FOV. 
 
Predsedujoča poroča, da od konstitutivne seje in 1. redne seje še ni bilo nobene seje komisij ali organov FOV. 
 
Ker ni razpravljavcev, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 3: 
Študentski svet FOV  se seznani s poročanjem iz komisij in organov FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 4 
 

Pri četrti točki predsedujoča poroča o izvrševanju sklepov, ki so bili sprejeti na 1. redni seji ŠS FOV. 
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Trenutno sicer ni sklepov v izvrševanju, predsedujoča pa poroča o spremembah pri demonstratorstvu. Pove, 
da je po poslanem obvestilu potrjenim študentom izr. prof. dr. Miha Marič sporočil, da se je predmet Uvod v 
polovodenje (UN) že izvedel, zato smo naknadno obvestili študentki, da demonstratorstva ne moreta 
opravljati. Prav tako nas je kontaktiral izr. prof. dr. Goran Vukovič, ki je trdil, da je prijavil tudi predmet 
Marketing (UN), ne le Marketing (VS). Z prodekanico za izobraževalno dejavnost sva preverili prijavnico na 
razpis in v tem ni bila opredeljena smer študija, zato sva tudi ta predmet naknadno dodali, o odločitvi pa je 
bila obveščena tudi študentka. Pri ostalih predmetih težav ni bilo.  
 
Ker ni bilo razprave, da predsedujoča na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 4: 
Študentski svet FOV se seznani o izvrševanju sklepov. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 5 
 
 
Predsedujoča predstavi peto točko dnevnega reda, ki je Obravnava rezultatov ankete o pedagoškem delu in 
obremenitvi študentov za študijsko leto 2021/2022. Pove, da je dekan FOV UM, red. prof. dr. Iztok Podbregar, 
predsednici Študentskega sveta FOV UM skladno s 1. točko 12. člena Pravilnika o ocenjevanju pedagoškega 
dela in obremenitve študentov na Univerzi v Mariboru (UPB 1), posredoval Splošno poročilo fakultete in 
Podrobnejše podatke (excel) o pedagoškem delu ocenjenih visokošolskih učiteljev in sodelavcev za študijsko 
leto 2021/2022.  
 
Predsedujoča predstavi rezultate. Pove, da je pri na 1. stopnju na študijski smeri OM KIS pri predmetu 
Računalništvo in informatika ugotovljeno dvoletno odstopanje. Naloga ŠS FOV je, da obravnava možne 
razloge za dvoletno odstopanje, prav tako pa definira dobre prakse najboljše ocenjenih izvajalcev in razloge 
ter priložnosti za izboljšanje pri najslabše ocenjenih izvajalcih. 
 
Predsedujoča se je z Matijo Jerinom, Timotejem Matejem Zagorcem in Ajdo Turk 1. decembra 2022 udeležila 
seje Katedre za informatike, kjer smo obravnavali temo dvoletnega odstopnja. Študentje smo povedali, da 
študentje ocenjujejo, da je samostojnega dela več kot je predvideno in da število kontaktnih ur ni dovoljšnje, 
ker je njihovo predznanje informatike in računalništva v primerjavi s ostalimi študijskimi programi nekoliko 
slabše. S strani katedre so podali predlog, da bi se naredil ločen predmet, ki bo prilagojen smeri OM KIS.  
 
Tehnične težave, malo odzivnosti, posebej predmet, ki bo bolj koristilo za naprej. 
Kode podane, rešitve podane - kode so z napakami. 
Preobremenjenost, ko delajo vsi študentje, šteka. 
Izpostavili so eno izjemo, da naj se predmet ohrani za vse tri smeri. 
Problem v procesu, slaba povezava z strežniki, v sistemu se ne shranjujejo stvari, portfelj naj se dela na vajah 
Skupinsko delo v dvojicah zna biti problematično, ker bo spet nekdo delal več. 
Predmet na kadrovski smeri bi bil lahko bolj osredotočen na programe in ne na programski jezik. 
 
OPOMBA: Skladno s 14. členom omenjenega pravilnika ste dolžni ravnati v skladu z zakonodajo na področju 
varovanja osebni podatkov. 
 
Odpre razpravo. 
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Sklep št. 5: 
Študentski svet FOV se seznani z Rezultati ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov za študijsko 
leto 2021/2022. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 6 
 
Predsedujoča odpre zadnjo točko dnevnega reda z naslovom »Razno« in prisotne pozove k predlogom in 
pobudam. 
 
Predsedujoča pove, da je danes kot koordinatorka tutorjev študentov FOV UM podala odstopno izjavo. Z 
mesta koordinatorke odstopa z dnem 14. 12. 2022. Sedaj mora ŠS FOV podati nov predlog za koordinatorja 
tutorjev študentov. Pove, da se je na mesto javil Jernej Gabriel, ki je trenutno študent absolventskih letnikov. 
Doda, da so študentje tutorji z postopkom že seznanili in predlog podpirajo. 
 
Sklep št. 6: 
Študentski svet FOV za koordinatorja tutorjev študentov za študijsko leto 2021/2022 predlaga Jerneja 
Gabriela. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoča prisotne obvesti, da bodo v tem tednu izvedli tudi izredno sejo, ki bo potekala on-line. 
Obravnavali bomo cenik. 
 
 
Seja se zaključi ob 14.00 uri. 

 
Sejo vodil in zapisal: 

Klavdija Kastelic 
Prodekanica za študentska vprašanja FOV 

________________________________ 
Priloge: 
- izpis sklepov 
- seznam udeležbe 


